
 

  

D1 吉隆坡 / 广州  (MOB)  酒店: 4*酒店或同级 

乘搭客机飞往广州机场, 入住酒店. 

D2  广州 (4H) 贺州  (B/L/D)  酒店: 4*贺州鑫海酒店或同级 

灵峰山广场 广场南面是灵峰山, 北面是八步区政府, 西面是人民会堂, 东面是盛隆百货大

厦. 广场面积为 2 万多平方米, 是当地市民娱乐的好去处. 

D3  贺州 / 黄姚古镇 / 桂林 (B/L/D)                      酒店: 4*桂林中隐国际大酒店或同级 

黄姚古镇 位于广西昭平县的东北部, 距离桂林约 200 公里, 是一个现存完好的明清古镇. 

鲁家村 有“桃花源”之称的鲁家村的美景. 建筑风格以桂北居民糅合徽派建筑特征为主 

象鼻山 感受 2017 年央视春晚分会场的魅⼒场景 

D4 桂林 / 龙胜 / 桂林   (B/L/D)  酒店: 4*桂林中隐国际大酒店或同级 
 

4 至 10 月安排 - 花海布尼梯田 (含缆车) 搭乘缆车到达花海梯田的顶端, 在空中俯瞰梯田

花海的美. 

白面红瑶寨 位于桂林市龙胜温泉省级度假区内, 离龙胜温泉 6 公里的公路边 

11 至 3 月安排 - 七星公园 因七座山峰的分列恰如苍穹高悬的北斗七星而得名, 汇聚了桂林

的 “休闲 (山青, 水秀, 洞奇, 石美), 浪漫, 激情” , 是桂林文化山水的坐标 

【骆驼山，桂海碑林， 城市中央公园，一院两馆， 吾悦广场商业体 】 

D5  桂林 / 阳朔    (B/L/X)  酒店: 4*阳朔万丽花园酒店或同级 

金水岩 岩洞内拥有特色景点:观景天桥, 天然形成的"观音菩萨", "海底世界", "龙王宝座", "

皇宫御伞"洞内无任何人工雕琢, 保持原始岩洞风貌! 景区为自然喀斯特风貌岩洞 

月亮山 是阳朔境内的奇景, 它在高田乡凤楼村边, 高达 380 多米.  

十里画廊 (车游) 位于阳朔月亮山, 因沿路风景秀丽, 如诗如画, 被称为阳朔十里画廊. 主

要景观有海豚出水, 火焰山, 龙角山, 青厄风光, 古榕美景等. 

兴坪漓江风光 (船游) 没有丽江古城的繁华, 拥有别样的宁静. 这里时光缓慢 

兴坪古镇 是桂林境内的一个千年古镇. 

洋人西街 又被戏称洋人街, 至今仍是小家碧玉型的南方村镇建筑规模 

D6 阳朔 / 肇庆   (B/L/D)  酒店: 4*肇庆卓睿酒店或同级 

少数民族古村寨 到了广西这个少数民族数量全国第 5 的省份 

七星牌楼 坐落在肇庆市区中心, 位于端州路与天宁北路口交叉的广场上牌坊为一跨三门. 

宋城古城墙 是一座体现宋代汉族建筑风格的标志性建筑. 位于广东省肇庆市区旧城区 

D7 肇庆 / 广州   (B/L/X)    

花城广场 – 海心沙 被誉为广州“城市客厅”, 是广州市最大的广场. 

西关大屋 是清代时期豪门富商在广州西关地区营建的大型住宅. 是广府民居之一. 

上下九步行街 东起上下九，西至第十甫西，横穿宝华路、文昌路 

D8 吉隆坡   (MOB)    

旅途结束，前往广州机场，往返吉隆坡  *行程次序变动, 以当地旅行社安排为准* 

Tel: 03-8959 1088 
HP: 010-200 8350 

当地 4 星酒店 
886399-H | KPL6698 

 Depart: 
 
Tour Fare: 
 
@ Including Travel Insurance (Covid) 
 
 Flight: Batik Airline  
KUL/CAN   2145/0210+1  OD 612  
CAN/KUL     0310/0715    OD 613 
• 20KG Check in Luggage  
• MOB x 1 and Mineral Water 
 

 特别安排 Special Arrange:  

1 . 全程社会餐厅 

     Full social restaurant 

2. 全程 4 星酒店 

     4-star hotel  

3. 购物行程安排 Shopping Stop： 

    桂林玉器，丝绸，达仁堂或藏药， 

养生或乳胶 

 

推荐自费项目 Optional Tour: 

人民币 (RMB) 320 

*印象刘三姐（VIP 席位）/ 阳朔千古情 （VIP

席位） 

 

精彩自费项目 Compulsory Tour:  

人民币 (RMB) 550 

i.   世外桃园 

     Peach Blossom Spring 

ii.  鱼鹰捕鱼 
     osprey fishing  

iii. 山水间秀 
     Landscape show 

iv. 两江四湖夜景（车游） 

      Night Scenery of Two Rivers & Four Lakes 
      (Car Tour)  

v. 东西巷+靖江王府古城 
     East-West Alley + Jingjiang Palace Ancient City 
 

           8 天 6 晚  桂林/阳朔/龙胜/荔浦/贺州+黄姚古镇 

57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor      |      Email: smallhero2u@gmail.com 

象鼻山 Elephant Trunk Hill 
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Tel: 03-8959 1088 
HP: 010-200 8350 

Local 4-Star Hotel  

Day 1   KUL / GuangZhou    (MOB)      Hotel: 4* Hotel or Similar 

Assemble at airport, Flight to GuangZhou. 

Day 2   GuangZhou (4H) HeZhou    (B/L/D)       Hotel: 4* Hezhou Xinhai Hotel or Similar 

LingFengShan Square The square is situated to the south of Lingfeng Mountain, to the north of the Babu District Government, to the west 

of the People's Assembly Hall, and to the east of the Shenglong Department Store. 

Day 3   HeZhou / HuangYao Ancient Town / Guilin  (B/L/D)         Hotel: 4* Guilin Zhongyin International Hotel or Similar 

HuangYao Ancient Town Located in the northeastern part of Zhaoping County, Guangxi, and approximately 200 kilometers away from 

Guilin, it is a well-preserved ancient town from the Ming and Qing dynasties.  

Lujia Village The beautiful scenery of Lujia Village, known as "Peach Blossom Spring". The architectural style is mainly based on the 

characteristics of northern Guangxi residents and Huizhou architecture, with cornices and corners.  

Elephant Trunk Hill Experiencing the enchanting scene of the 2017 CCTV Spring Festival Gala sub-venue, where for over a thousand years 

Day 4   Guilin / LongSheng / Guilin    (B/L/D)        Hotel: 4* Guilin Zhongyin International Hotel or Similar 

 
Arrangement From April to October – Huahai Buni Rice Terraces (including cable car) Taking a cable car to the top of Flower Sea 
Terraces and enjoying a breathtaking aerial view of the terraced fields and the blooming flowers 
Baimian Hong Yao Village Located within the Longsheng Hot Springs Provincial Resort in Guilin City, along the road about 6 kilometers away 

from the Longsheng Hot Springs, it's just a 200-meter walk uphill from the Dragon's Breath Inn. 
 
 
  

Arrangement from November to March: Seven Star Park It is named because the arrangement of the seven peaks is just like the Big Dipper 

hanging high in the sky.  

[Camel Mountain, Guanghai Stele Forest, Urban Central Park, One campus, two museums, Wuyue Plaza Commercial Complex] 

 

Day 5   Guilin / YangShuo     (B/L/X)       Hotel: 4* Renaissance Yangshuo Garden Hotel or Similar 

Jinshuiyan There are special scenic spots in the cave: the viewing bridge, there are no artificial carvings in the cave, and the original cave style 

is maintained. 

Moon Hill It's a unique sight in the Yangshuo region, situated on the outskirts of Gaotian Township, Fenglou Village, rising to over 380 meters 

in height. Commonly known as "Moon Hill." 

The Ten-Mile Gallery (Car Tour) Located near Moon Hill in Yangshuo, this picturesque stretch is often referred to as the "Ten-Mile Gallery 

of Yangshuo" due to its stunning and poetic scenery along the way. 
The Scenic Beauty of XingPing on the Li River (Boat Trip) Lacking the hustle and bustle of Lijiang Ancient Town, it possesses a unique 

tranquility.   
Xingping Ancient Town It is a thousand-year-old town in Guilin. 
West Street It is also jokingly called Foreigner's Street. It is still a small-scale southern village and town building scale 

Day 6   YangShuo / ZhaoQing    (B/L/D)        Hotel: 4* Zhuo Rui Hotel Zhaoqing or Similar 

Ethnic Minority Ancient Village Arriving is Guangxi, the fifth most populous province in terms of ethnic minorities in China, it’s essential to 

visit and experience the unique ethnic customs and traditions of the minority groups. 

Seven Star Gate Located in the center of Zhaoqing city, on the square at the intersection of Duanzhou Road and Tianning North Road, this 

archway is a three-door structure. 

Song City Ancient City Wall It is an iconic architectural representation of the Han Chinese architectural style from the Song Dynasty.  

Day 7   ZhaoQing / GuangZhou     (B/L/X)         

Huacheng Square – Haixinsha Known as the "urban living room" of Guangzhou, it is the largest square in Guangzhou.  
Xiguan House The large residences constructed by wealthy merchants during the Qing Dynasty in the Xiguan area of Guangzhou are known 

as "Xiguan Mansions”. 
Shangxiajiu Shopping Street from Shangxiajiu in the east to Shishifuxi in the west, it crosses Baohua Road and Wenchang Road.  

Xin Lizhiwan Creek is a river creek located in the Paitang area of Xiguan, Liwan District, Guangzhou, Guangdong Province. It has a history of 

more than two thousand years and was a famous summer resort in history, often referred to as "Little Qinhuai."  

Nanyue King's Mausoleum Museum The archaeological discovery is the remains of the palace and imperial garden of the Nanyue King 

from two thousand years ago. (Enjoying delicious Guangzhou snacks for dinner at your leisure). 

Day 8   Arrival Kuala Lumpur    (MOB)  

Heading to Guangzhou Airport, flight to Kuala Lumpur, End the journey.        *Sequences of the Itinerary are subject to local arrangement. * 
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8D6N Guilin/Yangshuo/Longsheng/Lipu/Hezhou 
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